黃冠鈞

- 1988 出生於彰化 / 臺灣
- 2012 國立臺北藝術大學美術學系雕塑組畢業
- 2014-2015 於日本京都藝術大學(原京都造形藝術大學大學院)交換留學
- 2017 國立臺北藝術大學美術學系碩士班創作組畢業 主修雕塑
- 2020 取得日本京都藝術大學(原京都造形藝術大學)大學院 藝術研究科 藝術專攻 博士學位

個展

- 2025 「徐徐映色-黃冠鈞個展」磐鈺生活美學文化藝術基金會 臺中
- 2024 「所在之處-黃冠鈞個展」潮時藝術 臺北
- 2022 「關係的交界處」十方藝術 臺北
- 2020 「色物」 2Gather 藝起吧 桃園
- 2020 「博士學位申請個展」 KUA Galerie Aube 京都 日本
- 2019 「Some thing 」 槩藝術 臺北
- 2017 「不願消逝的時間」 緊藝術 臺北
- 2016 「與它之間」 日光大道富錦廚坊 臺北
- 2013 「3:2 的紅」 北藝大玻璃屋 臺北
- 2012 「進行式的幻滅」 北藝大八又二分之一空間 臺北

聯展

- 2024 ONE ART Taipei 藝術台北 潮時藝術 JR 東日本大飯店 臺北
- 2022 日本與瑞典染織國際交流展 in Japan MARONIE Gallery 京都 日本
- 2021 日本與瑞典染織國際交流展 in Sweden Mälaröarnas konstförening 瑞典
- 2021 臺北國際藝術博覽會 臺北世界貿易中心展覽一館 十方藝術 臺北
- 2020 「藍染與創作轉譯」 北藝大未來·傳統藝術基地 臺北
- 2019 Galerie Aube 公募展「Xmedia Film 2019」Huang Kuan Chun X ZON Pilone 京造大ギャルリ・オーブ 京都
- 2018 「黃槿藝術開幕群展」 黃槿藝術 新北市
- 2017 「20 藝起」 富邦藝術基金會 臺北
- 2015 「チャン祭」 一日商店 HA-HA APARTMENT 京都 日本
- 2014 2014 粉樂町-臺北東區當代藝術展 松山文創園區 臺北
- 2014 2014 Young Art Taipei 臺北國際當代藝術博覽會 晶華酒店 臺北
- 2013「藝質冒泡」 天來藝文空間 臺北
- 2013 「雕刻五七五-歌詠奧之細道」 沖繩縣立藝術大學 日本
- 2013 「崎山 x 關渡 臺日雕塑交流展」 也趣藝廊 臺北
- 2010 「黃冠鈞 X 李昕儒」 聯展 北藝大南北畫廊 臺北
- 2010 參與「姚瑞中+LSD《海市蜃樓:臺灣閒置公共設施抽樣踏查》」計畫

獲獎

- 2013 2013 新北市創作新人獎 優選
- 2012 101年新北市美展 複合媒材組 入選
- 2010 財團法人龍顏基金會第 5 屆龍顏獎 (典藏)
- 2010 北藝大美術學系第 24 屆系展 雕塑組 佳作

典藏

2010《封存系列 - 回不到過去 · 看不見未來》財團法人龍顏基金會典藏

HUANG KUAN CHUN

- 1988 Born in Changhua, Taiwan
- 2012 Department of Fine Arts, Taipei National University of the Arts, B.F.A Program
- 2014-2015 Student exchange program in Kyoto University of ART and Design, Japan
- 2017 Master's degree in Fine Arts from Taipei National University of the Arts, M.F.A Program. Major In Sculpture.
- 2020 Doctoral degree in Fine Arts from Kyoto University of the Arts, D.F.A Program.

Solo Exhibition

2025 "Shimmering in Between — HUANG KUAN CHUN SOLO EXHIBITION", Golden Jade Culture And Art Foundation,

Taichung

- 2024 "WHEREABOUTS—HUANG KUAN CHUN SOLO EXHIBITION", LIN ART PROJECTS, Taipei
- 2022 "The Interface of Crossings", GALERIE OVO Gallery, Taipei
- 2020 "Objectified Colors", 2Gather, Taoyuan
- 2020 "Doctoral degree Application Exhibition", Kyoto University of the Arts Galerie Aube, Kyoto, Japan
- 2019 "Some thing", GAIART, Taipei
- 2017 "Unwilling to fade away", GAIART, Taipei
- 2016 "Undefined Visibleness", Sonnentor Fujin Cafe, Taipei
- 2013 "Red of 3:2", Glass house, TNUA, Taipei
- 2012 "Disillusion of Continuous Tense", Space 8 and 2/1, TNUA, Taipei

Group Exhibition

- 2024 ONE ART Taipei 2024, LIN ART PROJECTS, Hotel Metropolitan Premier Taipei JR-East, Taipei
- 2022 Exhibition of Japanese and Swedish Textile Art \[SENSHOKU in Japan \] , MARONIE Gallery, Kyoto, Japan
- 2021 Exhibition of Japanese and Swedish Textile Art 「SENSHOKU in Sweden」, Mälaröarnas konstförening, Sweden
- 2021 ART TAIPEI 2021, Taipei World Trade Center Exhibition Hall 1, GALERIE OVO Gallery, Taipei
- 2020 "Indigo dye in art practice", The FuturePast Lab, TNUA, Taipei
- 2019 Galerie Aube 公募展「Xmedia Film 2019」Huang Kuan Chun X ZON Pilone , Kyoto University of Arts Galerie Aube, Kyoto, Japan
- 2017 "Art from 20", Fubon Art Foundation, Taipei
- 2015 "チャン祭 One day shop", HA-HA APARTMENT, Kyoto, ,Japan
- 2014 2014 Very Fan Park- Contemporary Art Exhibition in Taipei's East District, Songshan Cultural and Creative Park, Taipei
- 2014 2014 Young Art Taipei, FIH Regent Group, Taipei
- 2013 "artistic matter bubbling", ArtSpace@ TPK, Taipei
- 2013 "Haiku-Sculpture-奥の細道", Okinawa Prefectural University of Art, Japan
- 2013 "Sakiyama X Guandu Taiwan-Japan Sculpture Exhibition", AKI Gallery, Taipei
- 2010 "HUANG KUAN CHUN X LEE CHENG FANG", NAN-BEI Gallery, TNUA, Taipei
- 2010 participate in "YAO, JUI-CHUNG + LOST SOCIETY DOCUMENT, Disused Public Property in Taiwan" project, Part II

Awards

- 2012 The Art Exhibition of New Taipei City, mixed-media, Judges' list award
- 2010 The 5th Art Scholarship of Long Yen Foundation (Collections)
- 2010 The 24st Department of Fine Arts Exhibition, sculpture, Honorable mention

Collections

2010 "Seal Up series – Can't go back to the past, Can't see through the future" Collected by Long Yen Foundation